
Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 27. januar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Spørgsmål 108
Vil ministeren oplyse, om han overvejer initiativer til nedbringelse af energitab
ved proces-varme, som fremkommer som overskud ved industrielle proces-
ser, f.eks. ved at nedsætte eller fjerne afgiften på udnyttelse af procesvarme?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Andreas Steenberg (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Andreas.Steenberg@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Danielsen
formand
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